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Odgovori
Vprašanja, predlogi in pobude članov mestnega sveta, podana na 37. seji

1. Mag. Igor Velov:
- Izpostavil je, da je naročil oglas v Kranjskih novicah in po spletu okoliščin je izvedel, da je bil ta oglas nekomu na 
občini poslan v pregled. Zanimalo ga je, zakaj, po kakšnem ključu stvari, ki jih nekdo naroči, gredo v neko 
odobritev. Upa, da to ni vsebinska cenzura, da bo kdo povedal, kaj lahko oglašujejo. Prosil je za pojasnilo, zakaj, 
da bo znal v bodoče drugače ravnati. Prosil je tudi, da v najkrajšem možnem času dobi na vpogled pogodbo, ker 
so na Gorenjskem glasu povedali, da seje pregled zgodil, ker imajo tako pogodbo.

ODGOVOR: Mestna občina Kranj (MOK) ni izdajateljica Kranjskih novic, temveč samo zakuplja pretežni del
časopisa (9 strani od 16-ih).
V pogodbi o zakupu je bilo res določilo, da se ob pripravi časopisa za tisk seznanimo z objavami, ki so povezane z 
MOK, na vseh straneh. Pri čemer nikakor ni bil namen, da MOK sprejme ali zavrne oglasno objavo, ki jo je nekdo 
naročil. Če bi želeli delati cenzuro, tega zapisa zagotovo ne bi dali v pogodbo, objavljeno na portalu javnih naročil 
(dostop do dosjeja javnega naročila na povezavi https://www.enarocanie.si/Obrazci/Pid obrazec=446146). 
Izključna pravica odgovornega urednika (ki ni MOK, ampak je to izdajatelj) je, da presodi, ali je objava določene 
vsebine upravičena ali ne.
Pri tem je treba razlikovati oglasne objave za svetniške skupine, ki se plačajo iz proračuna MOK (MOK je tudi 
navedena kot naročnica oglasa). V teh oglasih je nujno, da vsebino podpiše svetniška skupina, ki jo da v objavo. 
Samo v tem delu, torej glede podpisa svetniške skupine, oglas uskladimo pred tiskom.
Časopis je delo mnogih rok in pri tem lahko pride tudi na drugih straneh, ki niso predmet zakupa MOK, do 
vsebinskih (npr. napačen datum najave prireditve) in tehničnih napak (npr. podvajanje vsebin na različnih
straneh), ki jih skupaj z izvajalcem lahko odpravimo in zagotovimo vsakič kakovostno izdajo. To smo želeli 
opredeliti z določilom v pogodbi.
Ker seje v primeru oglasa mag. Igorja Velova pokazalo, da je določilo preveč splošno in premalo določno zapisano, 
kar dopušča različno razumevanje, smo se z izvajalcem pogodbe sporazumeli, da s podpisom dodatka k pogodbi 
to določilo izločimo iz pogodbe. Določilo stopi v veljavo takoj.
Na MOK zagovarjamo svobodo medijev in nikakor ne želimo posegati v pravico kogarkoli, da objavi svojo oglasno 
vsebino. MOK oglasov, ki niso plačani iz javnih sredstev, ne more zavrniti. Izdajatelj samostojno oblikuje 
programsko zasnovo Kranjskih novic in nosi temeljno odgovornost za njeno izvajanje. Če oglas objavlja in plača 
stranka, ni opcije, da MOK objavo zavrne.
Pripravil: Kabinet župana, Oddelek za komuniciranje in protokol
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2. Tomaž Ogris:
- Vprašal je, ali je občina obveščena, da kakšni avtobusi kdaj ne vozijo, ne pridejo po vasi, verjetno zaradi 
bolniških, pomanjkanja šoferjev. V velikokrat se zgodi, da otroci dejansko ne morejo priti v šolo, ker ni avtobusa. 
Če občina ima to informacijo, bi verjetno morala del sredstev po koncesijski pogodbi pridobiti nazaj.

ODGOVOR: Mestni avtobusi opravljajo vse prevoze, zelo redke izjeme so navedene v mesečnem poročilu in je 
kilometrina odšteta. Na šolskih prevozih večinoma ni zaznati večjih težav, če do njih pride, predvsem na določenih 
lokacijah, le-te urejajo šole neposredno sproti s prevoznikom, v določenih primerih pa tudi sami kot naročnik 
rešujemo zadeve s prevoznikom v smeri izboljšanja storitev.
Odgovor pripravila: Urad za gospodarske dejavnosti in promet ter Urad za družbene dejavnosti

- Izpostavil je 15odstotno dražje parkiranje, če se poravna parkirnina preko Easypark aplikacije. Vprašal je, ali 
obstaja kakšna konkurenca, ki nudi manjšo provizijo in koliko dejansko ta Easypark dobi prek te aplikacije od 
občine Kranj s temi 15 procentno provizijo, to je tudi to, kar me je zanimalo, če imamo kakšne informacije?

ODGOVOR: Uporabnik aplikacije Easypark s sprejemom splošnih pogojev sprejme pravila poslovanja. Dogovor 
med Komunalo Kranj in podjetjem, ki upravlja Easypark je bil, da se strošek uporabe aplikacije s soglasjem 
uporabnika prevali na končnega uporabnika. Medtem, ko strošek SMS sporočil pokrije Komunala Kranj. Končni 
uporabnik ima torej preko ponudnika Easypark možnost brezplačnega elektronskega plačevanja parkirnine preko 
SMS sporočil.
V zadnjem obdobju je viden porast uporabe aplikacije, ki danes predstavlja kar 65% delež vseh elektronskih 
transakcij.
Odgovor pripravil: Urad za gospodarske dejavnosti in promet

3. Saša Kristan:
- Opozorila je na pritožbe stanovalcev, ki živijo nad železniško postajo, da v nekem mladinskem centru na 
železniški postaji nastaja neznosen hrup. Zanima jo, kdo tam vodi zadevo, kdo financira, kakšna dovoljenja imajo, 
kdo jih je izdal, kaj se tam notri lahko izvaja.

ODGOVOR: Dovoljenja za prireditve izdaja Upravna enota Kranj. MOK izda dovoljenje za začasno čezmerno 
obremenitev okolja s hrupom v kolikor organizator prireditve odda popolno vlogo, ki vsebuje med drugim tudi 
skico prireditvenega prostora, usmeritev in jakost zvočnikov. V primeru večjega števila zvočnikov, večje 
obremenitve z jakostjo in bližine stanovanjskih objektov, je dolžan organizator priložiti tudi elaborat obremenitve 
s hrupom, ki ga izdela pooblaščena inštitucija.
Upravna enota za vsako javno prireditev ali shod zahteva več dovoljenj pristojnih inštitucij med njimi tudi soglasje 
za prekomerno obremenitev okolja s hrupom, ki ga izda MOK.
V lanskem letu smo že obravnavali pritožbo občanke iz Stražišča, ki se je pritoževala nad preglasno glasbo ne 
samo na območju železniške postaje ampak tudi s strani Pungerta in Khislsteina.
Zaradi te pritožbe je MOK neodvisno od organizatorja naročila meritev hrupa pri objektu pritožnice med samo 
prireditvijo na območju železniške postaje vendar jakost glasbe ni bila presežena.
Organizator prireditve na območju železniške postaje je Kulturno umetniško društvo SubArt, ki je od Mestne 
občine Kranj kupilo objekt v neposredni bližini železniške postaje z namenom, da izvajajo svojo kulturno 
dejavnost naprej.
MO Kranj na podlagi pogodbe o zagotavljanju sredstev iz proračuna, sofinancira redno izvajanje letnega 
programa dejavnosti Kulturnega umetniškega društva SubArt. Predsednik društva je opozoril, da so vsi 
sostanovalci, ki so po elaboratu najbolj izpostavljeni hrupu (določene številke Kocjanove ulice) podali soglasja, 
da se prireditve lahko izvajajo.
Odgovor pripravil: Urad za okolje in prostor
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- Podobno jo zanima tudi za prireditev, ki je bila v Udinborštu, kako so dobili dovoljenje, kaj seje tam dogajalo. 
Prosila je za neko razlago glede prireditve.

ODGOVOR: Društvi Subart in Šenčurativa sta dne 6. 6. 2022 z vlogo zaprosili upravni organ za izdajo dovoljenja 
za začasno čezmerno obremenitev okolja s hrupom za prireditev GLASBENI IN UMETNIŠKI FESTIVAL Drops - 
Subart, ki se je odvijala od 16. 8. 2022 do 21. 8. 2022 na prireditvenem prostoru Tenetiše -  gozd Udinboršt 
(zemljišča s pare. št. 304/1, 304/2, 304/3 in 304/4, vse k. o. 2090 Vojvodin Boršt I). Po pregledu predpisane 
zakonodaje in prilog organizatorja je upravni organ dovoljenji izdal.
Dovoljenja za prireditve izdaja Upravna enota Kranj. MOK izda dovoljenje za začasno čezmerno obremenitev 
okolja s hrupom v kolikor organizator prireditve odda popolno vlogo, ki vsebuje med drugim tudi skico 
prireditvenega prostora, usmeritev in jakost zvočnikov. V primeru večjega števila zvočnikov, večje obremenitve 
z jakostjo in bližine stanovanjskih objektov, je dolžan organizator priložiti tudi elaborat obremenitve s hrupom, 
ki ga izdela pooblaščena inštitucija. Upravna enota za vsako javno prireditev ali shod zahteva več dovoljenj 
pristojnih inštitucij.
V Udin Borštu je območje stavbnega zemljišča, ki je bilo namenjeno širitvi odlagališča Tenetiše, v naravi pa 
predstavlja to območje travnike. V neposredni bližini (skladno z Uredbo 600m) tudi ni stanovanjskih objektov. 
Prireditveni prostor Tenetiše -  gozd Udinboršt (zemljišča s pare. št. 304/1, 304/2, 304/3 in 304/4, vse k. o. 2090 
Vojvodin Boršt I) spada v IV. območje varstva pred hrupom. Parcele so v privatni lasti, za samo prireditev je 
organizator pridobil soglasje lastnika.
Organizator je v preteklih letih festival že izvajal in na vse pripombe občanov smo jih tudi opozorili. Izkušnja 
lanskega leta je, da se je organizator zelo potrudil območje maksimalno počistiti in skoraj ni bilo sledu o 
festivalskem dogajanju. Ravno tako je bila policija na samem festivalu ves čas prisotna, zagotovljene so bile tudi 
vse ostale podporne službe, ki so na tovrstnih prireditvah nujne.
Odgovor pripravil: Urad za okolje in prostor

- Zanima jo, kako bodo ljudje iz desnega brega Save prišli do Kranja, glede na to, da je zdajle zaprt Jelenov klanec, 
most čez Savo je v slabem stanju, pločniki zaprti, kranjska obvoznica je v katastrofalnem stanju, guba se nov asfalt 
na Delavskem mostu.

ODGOVOR: Jelenov klanec je bil v dveh dneh po požigu ponovno odprt.
Odgovor pripravil: Urad za gospodarske dejavnosti in promet

4. Igor Velov:
- V Listi za razvoj Kranja so že spomladi opozorili na nevarno krožišče v Stražišču, gre za krožišče med Delavsko in 
Škofjeloško. Takrat so mu odgovorili, da je tam preplastitev slaba in nevarna, vendar je občina napak reševala 
problem in sicer zreskala asfalt oziroma zgornjo plast odrezala. Na junijski seji je na to opozoril, zahteval odgovor 
In ukrepanje. Do danes se tam ni nič spremenilo, zato je še enkrat pozival, da se tam asfaltira. Prosi! jeza odgovor, 
ali ima občina namen to asfaltirati, urediti površino tako, da bo varna in do kdaj, če pa nima, naj pove, da zavestno 
želi imeti tam nevarno krožišče.

ODGOVOR: Na podlagi pobude iz 35. redne seje konec maja 2022 so delavci mestne uprave in Komunale Kranj 
opravili strokovni ogled krožnega križišča med Delavsko cesto in Škofjeloško. Na podlagi ogleda je bilo 
ugotovljeno, da je asfaltna prevleka res zelo gladka, še posebej med priključkoma iz Škofjeloške in Križnarjeve 
poti. Zaradi izboljšanja prometne varnosti smo v poletnih mesecih izvedli najbolj racionalno metodo glede na 
obrabo asfaltne prevleke, in sicer rezkanje asfaltne površine, ki je povečala hrapavost in oprijem na vozišču. V 
bližnji prihodnosti bo opravljen dodatni pregled krožnega križišča. V kolikor bo ugotovljeno, da površina ni 
ustrezna, bomo v naslednjem letu načrtovali izvedbo preplastitve krožnega križišča.
Odgovor pripravil: Urad za gospodarske dejavnosti in promet
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- Po odloku imajo gibalno ovirane osebe možnost vstopa v mestno jedro samo za pol ure. V Listi za razvoj Kranja 
so mnenja, da je pol ure premalo. Za kakršenkoli opravek v mestu, sploh ker so to gibalno ovirane osebe, rabijo 
več časa za parkiranje, za izhod iz vozila, za gibanje po mestu in tako naprej, zato predlagajo, da se pripravi 
spremembo odloka, kjer se bo ta čas podaljšal na dve uri, in to bo tudi v skladu s sistemom kratkotrajnega 
parkiranja.

ODGOVOR: Število izdanih dovolilnic za imetnike parkirne karte za invalide, ki ne stanujejo v centru mesta so tri. 
Pobudo bomo proučili in predlagali ustrezne spremembe ob naslednji spremembi Odloka o pravilih cestnega 
prometa v Mestni občini Kranj.
Vsi invalidi imajo tudi možnost uporabe prevozov s Kranvajem.
Odgovor pripravil: Urad za gospodarske dejavnosti in promet
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